

Date: January 26th, 2024

التاريخ: 26 يناير 2024

Circular No: 30/ AY 2023-2024
Subject: International Day – Grades 1- 5

Dear Parents and Guardians,

The Elementary Department, under the guidance of the Deputy Principal, Ms. Nicola Al Mazrouei, grade coordinators, and teachers, is organizing an International Day that will be held on **Friday, February 16, 2024, from 9:30 a.m. to 11:30 a.m.** for all students from first to fifth grade.

The International Day initiative is built on the guidelines received by ADEK and the Ministry of Education (MOE) **Circular 1 of 2023 on "Promoting a Safe School Environment."**

International Day is pivotal in helping students appreciate and respect diverse cultures and broaden their worldviews. As we approach this occasion, we would like to emphasize that the school will:

- Refrain from initiating or encouraging political and religious discussions and exhibitions of countries.
- Be mindful of not displaying visual or written materials that pertain to political events.
- Promote respect, peaceful coexistence, tolerance, and mutual acceptance while refraining from discussions that may incite hatred, violence, or racial discrimination within the school community.
- Students are only requested to showcase selected international countries' language, food, national dress, geography, and landmarks.
- Teachers will divide the students into small groups to demonstrate their research knowledge through interactive presentations and discussions of the selected topics .
- We want all our students to be actively involved and encouraged to explore and understand different cultures positively.

We thank the mothers of the mothers' council under the guidance of the Charlady, Ms. Basma Al Zaabi, who will welcome all parents with an exhibition of the UAE on this occasion.

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

نريد إعلامكم أن صفوف المرحلة الابتدائية، وتوجيهات من السيدة نيكولا المزروعي رئيسة قسم المرحلة الابتدائية ونائبة مديرة المدرسة وبالتنسيق مع منسقي الصفوف والمعلمين، عن تنظيم فعالية "اليوم العالمي" وذلك في يوم **الجمعة الموافق 16 فبراير 2024 من الساعة 9:30 صباحًا حتى 11:30 صباحًا لجميع الطلاب من الصف الأول إلى الصف الخامس.**

تأتي هذه المبادرة في إطار المبادئ التوجيهية الصادرة عن دائرة التعليم والمعرفة ووزارة التربية والتعليم رقم 1 لعام 2023، التي تركز على "تعزيز بيئة مدرسية آمنة".

يعد اليوم الدولي مناسبة مهمة لتعزيز التقدير والاحترام للثقافات المتنوعة وتوسيع آفاق الطلاب نحو العالم. وبهذه المناسبة، نؤكد على أن المدرسة ستتخذ الإجراءات التالية:

- الامتناع عن المناقشات السياسية والدينية للدول.
- عدم عرض المواد المرئية أو المكتوبة ذات الصلة بالأحداث السياسية.
- تعزيز الاحترام والتعايش السلمي والتسامح والقبول المتبادل، مع الامتناع عن المشاركة في مناقشات قد تثير الكراهية أو العنف أو التمييز العنصري داخل مجتمع المدرسة.
- دعوة الطلاب لعرض لغات الدول المختارة والعروض التقديمية والمناقشات حول الأكل الشعبي، للباس الوطني، الجغرافيا، والمعالم الوطنية.
- سيقوم المعلمون بتقسيم الطلاب إلى مجموعات صغيرة لعرض معرفتهم البحثية من خلال عروض تفاعلية ومناقشات حول المواضيع المختارة.
- نرغب في أن يكون جميع طلابنا مشاركين بنشاط ونشجعهم على استكشاف وفهم الثقافات المختلفة بشكل إيجابي.

كما يسرنا أن نشير إلى أن مجلس الأمهات، بتوجيه من السيدة بسمة الزعابي، سيستضيف معرضًا لدولة الإمارات العربية المتحدة بهذه المناسبة، وندعو جميع أولياء الأمور للحضور.

Please find below the countries selected for the different grades and sections.

الرجاء العلم بالبلدان المختارة للصفوف والأقسام المختلفة كما هو موضح أدناه.

INTERNATIONAL DAY 16th FEBRUARY 2024

Class	Asia	Class	Africa	Class	Europe	Class	Americas	Class	Oceania
1A	China	2A	Tanzania	3A	Spain	4A	Mexico	5A	Papua New Guinea
1B	Nepal	2B	South Africa	3B	France	4B	Brazil	5B	Australia
1C	Korea	2C	Kenya	3C	Ireland	4C	Peru	5C	Samoa
1D	India	2D	Morocco	3D	Italy	4D	Argentina	5D	Fiji
1E	Philippines	2E	Mauritius	3E	Germany	4E	Canada	5E	New Zealand
1F	Turkey	2F	Ivory Coast	3F	Portugal	4F	Columbia	5F	Tonga
		2G	Madagascar	3G	England	4G	USA		

We look forward to our students' positive interaction and collaboration on International Day.

Thank you for contributing to this enjoyable educational experience for our students.

Yours sincerely,



Dr. Antoinette Brown
Principal Director



نتطلع إلى تفاعل إيجابي وتعاون فعال من جميع طلابنا في هذا اليوم العالمي.

نشكركم على مشاركتكم الفعالة ودعمكم في إثراء تجربة تعليمية ممتعة لأبنائنا.



وتفضلوا بقبول الاحترام

الدكتورة أنتوانيت براون
مديرة المدرسة